

**Zápis z jednání
zástupců města Příbram s předsedy osadních výborů
konaném dne 27. 4. 2022 od 16:00 na MěÚ Příbram**

Přítomní: dle prezenční listiny

Program:

- Přivítání
- Informace sousedské slavnosti – host Bc. Vlastimil Ševr / MKC
- Konzultace jednotlivých OV
- Různé
- Rozloučení

Zkratky: MKC – Městské kulturní centrum, OSH – odbor silničního hospodářství, TS – technické služby, OV – osadní výbor, OIRM – odbor investic a rozvoje města.

Jednání zahájil pan místostarosta Ing. Martin Buršík, MBA, který přivítal všechny přítomné a uvedl hosta Bc. Ševra. Následně přivítal všechny přítomné i pan starosta Mgr. Jan Konvalinka.

Bc. Vlastimil Ševr / Městské kulturní centrum

- představení návrhu „Sousedské slavnosti“,
- MKC by zastřešilo, technicky podpořilo, je možno posunout dál i již plánované stávající sousedské slavnosti v jednotlivých OV,
- cílem je potkat se se sousedy,
- dlouhodobý projekt – jednotlivé OV si projednají v rámci svých osad. V případě zájmu zaslat návrh kdy a co by chtěli, pak zaslat buď na pana místostarostu, nebo pana Ševra,
- OV Nová Hospoda dotaz na Bc. Ševra – zda by byla možná výzdoba ulice tvorbou od dětí z MŠ, obyvatel domova seniorů, apod. Ing. Kyseláková viděla v Mariánských lázních // Bc. Ševr navrhl, ať zašle fotku jako námět.

Rozpočet jednotlivých OV / Ing. Martin Buršík a Mgr. Jan Konvalinka

- stále velké množství peněz z jednotlivých rozpočtů nevyčerpáno,
- přichází velké množství nápadů, co udělat. Velmi často to není v kompetenci města, dlouhé řízení s památkáři,....
- návrh na memorandum – sepsání memoranda, které by i po volbách deklarovalo, že naspořené peníze jednotlivých OV bude možné využít i po volbách za nového vedení radnice. Tato deklarace by byla postaven tak, že deklaruje naspořené peníze k využití město, a ne aktuální vedení. To by umožnilo jednotlivým OV utratit naspořené peníze z jednotlivých ročních rozpočtů i v budoucnu.
- pan místostarosta doplnil, aby nešetřili donekonečna a peníze využili,
- návrh na memorandum projde schválením v příslušných orgánech města.

OV Nová Hospoda

Ing. Eva Kyseláková

- dotaz od pana Krále na výstavbu na Fantově louce: p. Buršík – odpověděl, že s panem Králem komunikuje a připravuje se veřejné setkání k tématu Fantova louka.
- Ing. Markéta Pavlišťová Havlová
 - doplnila, že se u Fantovy louky jedná aktuálně pouze o prvotní studii a není to nic závazného,

Dotaz ke geologickému průzkumu v lokalitě Fantova louka, zda se provádí?

- Ing. Petr Walenka: ne nedělá, rozhodla RM dle zápisu z komise životního prostředí,

Ing. Veronika Šimová informovala, že směna parčíku probíhá a je v procesu

- v parčíku je nutná výměna odpadkového koše – Bc. Michvocík – obraťte se na TS a ty musí dostat pokyn od starosty, že mohou vyměnit na cizím pozemku,
- Ul. Ondrákova – díra uprostřed vozovky / TS: zkontrolují a provedou případnou opravu,
- Ul. Ke Kocábě,
 - vyjádření OV k budování chodníků // proběhla diskuse – závěr: po vysoutěžení projektanta proběhne schůzka s představiteli OV, kde by řekli svoje požadavky, které budou rovnou probrány s projektantem,
 - odpovědi na doplňující dotazy k rekonstrukci ulice Ke Kocábě:
 - 1) Ano, proběhne v rámci rekonstrukce vklad do země od ČEZ
 - 2) Studie a projektová dokumentace by měla být zpracována letos

OV Lazec

Ing. Petr Pazderka

- stížnost: od pátku má být uzavřená obec, ale OV a ani nikdo jiný informace nemá. Došlo k přesunu autobusové zastávky, okolo Marily je jednosměrka,..... Lidé prostě neví nic.
 - nikdo z přítomných informací k uzavření obce neměl. Zástupci odborů OSH a OIRM prověřili na svých odborech a zašlou informaci emailem. P. Pazderka žádá, ať informaci zašlou na kompletní seznam lidí, na které zasílala informace Ing. Vlčková z OIRM během výstavby kanalizace.
- zda by bylo možné upravit počet kontejnerů papír + plast nebo alespoň pytle na tříděný odpad / rozšíření,

Ing. Petr Walenka: pytle ano, ale na nádoby se žádá o dotaci, takže zatím ne. Je nutné řešit i kapacitu TS,

Ing. Martin Buršík: jsem proti pytlům z ekonomického hlediska.

OV: návrh na pozemek od města, kde by se dalo vybudovat druhé sběrné místo pro kontejnery na tříděný odpad,

TS: pytle se umísťují pouze tam, kde se nedá dostat velkým autem.
- dotaz, zda by bylo možné přebudování zastávky na novou prosklenou zastávku,

Mgr. Klečka: informoval, že není problém, je třeba nahlásit požadavek – bude soutěženo hromadně v letošním roce. Jen chci upozornit, že „skleněné“ zastávky jsou jen přístřešek a ne klasická zastávka. Nejsou plné boky, fouká tam a může spodem protékat voda. Z tohoto důvodu zvažte, zda se k vám opravdu v dané lokalitě hodí. OSH problém s umístěním nemá.

OV Březové Hory

Mgr. Tomáš Mosler

- dotaz ohledně čerpání OV na umělý povrch na Cvičné,
 - reakce Ing. Buršík – bylo projednáno v rámci sportovní komise a komise rozhodla toto hřiště neřešit, důvody rozhodnutí Vám zašlu emailem.
 - proběhla diskuse ohledně realizace/nerealizace umělého povrchu na Cvičné – p. Buršík jen upozornil, že do Březových Hor jde velké množství investic a dal výčet jednotlivých projektů,...
- dotaz na okolí Prokopského údolí a jeho zvelebení,
 - nutné vyjádření památkové péče,
 - projektová dokumentace, pak vyjádření památkářů a to není reálné do konce roku,
- Pod Kovárnami – výběr prvků, jak probíhá?

Reagovala Ing. Pavlišťová Havlová – standardně OIRM poskytne katalogy, OV si vybere herní prvky a OIRM to zprocesuje. Bc. Michvocík doplnil, že musí splňovat normu pro veřejné použití, tak případně poslat na email představu.

- rekonstrukce Prokopské ulice – dotaz, kde se uloží kostky po dobu rekonstrukce?
 - Ing. Pavlišťová Havlová odpověděla, že toto je řešeno v projektové dokumentaci, Mgr. Klečka souhlasí,
 - Mgr. Mosler upozornil, aby se to neuložilo na zveleбенý plácek hasičů.

OV Žežice

Bc. Josef Sýbek

- nutné vyřešit auta, která stojí v křižovatce, jsou tam stále. Nutné kontroly Městské policie.
 - Mgr. Jan Konvalinka má doplňující dotaz: pokud se zavolá Městská policie, tak nekoná?
 - Bc. Josef Sýbek – odpovídá na dotaz Mgr. Jana Konvalinky, že o této situaci neví, nečeká tam na příjezd, ale prověří to,
- žádost o výkup pozemku od soukromého vlastníka, aby bylo možné pokračovat ve vybudování chodníku. Ing. Šímová obdržela parcelní číslo (par. č. 211) a prověří to.
- žádost o schůzku Mgr. Ondřej Klečka s OV Žežice – více věcí k projednání + zastávky.

OV Orlov

Helena Rousová

- informuje, že mají 2 velké projekty kapličky a hřiště. Peníze vyčleněné pro OV tedy vyčerpají.
- Ing. Buršík navrhuje ještě udělat schody do hasičárny.

OV Kozičín

Mgr. Hana Horáková

- platí setkání s občany 8. 6.? Ing. Martin Buršík odpověděl, ano platí a potvrdil, že se setkají u kapličky.
- dotaz k rozšíření komunikace „esíčko“?

Komunikace bude rozšířena, ale chodník nebude / rozšíření bude v Projektové dokumentaci na kanalizaci.
- žádost na prořezání křovin – zajistí TS.
- požadavek na výsadbu křovin u kontejnerového stání.
- požadavek na povrchovou úpravu pod herními prvky – s kým komunikovat?
 - Ing. Markéta Pavlišťová Havlová
 - o Herní prvky se dodávají i s dopadovými plochami,
 - o Můžeme nabídnout katalogy.
 - Kompletní zvelebení pozemku (firma sepsala + objednala terénní úpravu + vizualizace okolí, TS se s nimi spojí.
 - Kaplička – p. Gyarfáš aktuálně řeší nabídky (cca. do měsíce) / odvlhčení + střecha; žádost na zavedení el. proudu.

OV Sázky

Irena Cibulková

- požadavek na osázení neopadavých keřů okolo hřiště místo drátěnky,
- stížnost na „houpačky“ – ve spojení s p. Gyarfášem,
- požadavek na úpravu jízdy v ul. Tichá – omezení na 30 km/h, retardéry, ... následně proběhla diskuse, co by jednotlivá opatření přinesla. Závěr: Ing. Buršík navrhuje umístění značky omezení rychlosti na 30 km/h.
- dotaz na chodník ulice K Hatím // vzhledem k tomu, že úřad je aktuálně personálně limitován, tak v letošním roce zatím nebude vybudován.

- dotaz, zda v rámci výsadby stromů v Svatohorské aleji by bylo možné vysadit jeden strom za OV Sádky, případně soukromě. Ing. Petr Walenka informuje, že zájemci mohou poslat žádost do 14 s dnů s počtem stromů, které chtějí – výsadba bude probíhat v říjnu). Mgr. Jan Konvalinka doplňuje, že stromy jsou zaplacené v rámci projektu s Billou a aktivitu by spojil spíše se sázením.

OV Bytíz

Olga Berková

- žádost o pomoc s osvětlením podchodu.
 - Mgr. Jan Konvalinka má schůzku dne 29. 4. s Via Salis, projedná s nimi a bude informovat.
- informuje, že byla ukradena solární lampa,
- požadavek na odvodnění/ vytvoření kanálu, Proběhne setkání Mgr. Klečky a zástupce OV Bytíz,
- cesta proti vjezdu do věznice – ŘSD/KÚSK – ověřit opravu vystouplého kanálu, protože je to životu nebezpečné,
- zastávka pražského autobusu – prosíme dořešit, že nejedí v protisměru. P. Bětíková z OSH – prověřit a požádá, aby bylo zajištěno.
- požadavek na TS na zajištění popelnice na olej.

OV Zavržice

Stanislava Hyspecká

- požadavek na TS požadavek na zajištění popelnice na olej,
- požadavek na umístění laviček do Aleje svobody – Ing. Walenka informoval, že již toto bylo navrženo v participativním rozpočtu,
- požadavek na osekání porostu okolo cedule o lágru – Ing. Walenka informoval, že není tak špatné, zatím není nutné prořezat – chodí tam velmi často,
- požadavek na opravu cesty k Zavržicím – TS informovali, že teprve s opravami začínají,
- požadavek na výpravu výtlučků cesty k Narysovu – prověřit, čím je to cesta,
- jak to vypadá s rybníkem? Ing. Martin Buršík informuje, že je zařazen v I. etapě realizace.

Ing. Martin Buršík

- do sdílených tabulek uvádějte pouze dlouhodobé projekty a krátké raději řešte osobně.
- diskuse, zda ještě zrealizovat setkání do voleb. Všichni přítomní byli pro, návrh termínu bude zaslán. Předběžně 1. týden v září 2022.
- poděkoval všem za účast.

Zapsala: Pavlína Hofmanová

